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Comissió de Seguimient de la desescalada 
A la reunió d'aquest dimecres, CCOO hem plantejat a la Direcció aquells temes que 
mereixen una especial atenció en aquests moments on cada territori està afrontant la 
pandèmia amb diferents mesures. Entre els temes que CCOO hem exposat en la reunió: 
✓Hem detectat que moltes Regionals transmeten a la plantilla les mesures de 

seguretat i salut que s’acorden en aquestes comissions. Sembla que la D.Sabadell 
Espanya no s'està prenent de debò els compromisos als quals s'arriben a les 
reunions, ni tampoc s'observa un especial interès per la salut de la plantilla que 
tenen al seu càrrec. Diuen que ho traslladaran, i així ho seguirem. 

✓Tornem a demanar que s'augmenti el venciment de la targeta MenúPass més 
enllà d’un mes. Ho rebutgen al·legant que és un tema fiscal. Fet curiós quan sí s'aplica 
en altres entitats. CCOO no podem acceptar aquesta resposta i continuarem insistint-hi. 

✓Exigim que s'habilitin en els centres on sigui necessari, espais segurs per poder 
menjar (microones, nevera, etc.) i evitar males pràctiques d'algunes Regionals que 
donen instruccions perquè es mengi en el lloc de treball. L'empresa continua esquivant 
la seva responsabilitat en aquest punt. CCOO insistirem en aquesta reclamació. 

✓Demanem que es prioritzi el repartiment de nous packs de mascaretes a la 
plantilla que treballa de forma presencial. L'empresa ens confirma que els distribuiran 
el 30/11 (xarxa i funcions presencials) i a partir del 10/12 per a Centres Corporatius. 

✓Servicing. Hem demanat explicacions a l'empresa perquè sembla ser que els nous 
portàtils no disposen de tots els programes específics per a les funcions de 
servicing, segons ens trasllada personal d'aquest departament. Ens han confirmat 
que a mitjans de desembre ja es podran descarregar aquests programes. 

Negociació del Conveni col·lectiu de banca 
L'AEB impedeix l'avanç de la negociació. A la reunió de la Mesa del Conveni 
celebrada aquest dimecres 25 de novembre, en format telemàtic, s'ha posat de 
manifest l'enorme distància que encara ens separa de l’acord.  
Llegeix el comunicat complet aquí. 

Sentència abonament paga 
beneficis RAE per als 
complements BMN i CAM 

L’RLT a Banc Sabadell hem guanyat el judici a 
l'Audiència Nacional, que ha fallat que els 
complements anomenats "antiguitat Banco 
CAM" i "antiguitat Banc BMN" s'han d'incloure en 
el càlcul de la paga de beneficis RAE-empresa. 
Els imports que corresponen a aquests 
complements s'han d'incloure en el càlcul de la 
paga de beneficis RAE-empresa que es va 
abonar al mes d'abril de 2019, en funció d'un 
increment del 106% interanual RAE Empresa 
2017-2018. 
Tenint en compte que la quantitat total és 
perfectament assumible per Banc Sabadell, i que 
amb tota probabilitat la intenció del Banc serà 
l'absorció dels imports, la Direcció de RRHH ha 
decidit recórrer aquesta sentència, demostrant 
una vegada més la poca disponibilitat a acatar-
les (p.e. abonaments indeguts de maternitats i 
paternitats, gaudi en dies hàbils dels permisos, 
etc.)

http://www.ccoo-servicios.es/archivos/bs/201125_CCB_cat.pdf

